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mojo Maz owieckie PROTOKOL nr 11
z posiedzenia Komisji Zdrowia, Opieki Spolecznej,
Bezpieczenstwa Publicznego i Ochrony Srodowiska

ktore odbylo sie w dniu 29 czenvca 2011 roku

o godzinie 1030 posiedzenie Komisji otworzyl i przywital wszystkich zebranych
Przewodniczacy Radoslaw Dec (lista obecnosci stanowi zalacznik nr 1 do protokolu).

Porzadek obrad:
1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przedstawienie porzadku obrad.
3. Przyjecie wniosk6w w sprawie zmian porzadku obrad.
4. Realizacja planu pracy komisji na rok 2011.
5. Realizacja konkursu "Marki w zieleni ".
6. Sprawy rozne.
7. Zamkniecie posiedzenia.

Pkt. 3. Przyjecie wnioskow w sprawie zmian porzadku obrad.

Burmistrz Janusz Werczynski zlozyl wniosek 0 wprowadzenie do porzadku obrad wydania
opinii nt. dw6ch projekt6w uchwal; w sprawie przyjecia Programu Przeciwdzialania
Przemocy w Rodzinie i Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie Miasta Marki na lata 2011 
2015 (Druk n 78), w sprawie trybu powolywania i odwolywania czlonkow Zespolu
Interdyscyplinarnego oraz szczegolowych warunk6w jego funkcjonowania (Druk nr 79).

Przewodniczacy Komisji zarzadzil glosowanie w sprawie wprowadzenia do porzadku obrad
wydania opinii 0 projekcie uchwaly zawartej w Druku nr 78.

Glosowanie:
za przyjeciem wniosku - 8
przeciw- 0
wstrzymalo sie - 0

Wniosek zostal przyjety.

Przewodniczacy Komisji zarzadzil glosowanie w sprawie wprowadzenia do porzadku obrad
wydania opinii 0 projekcie uchwaly zawartej w Druku nr 79.

Glosowanie:
za przyjeciem wniosku - 8
przeciw- 0
wstrzyrnalo sie - 2

Wniosek zostal przyjety,

Przewodniczacy komisji odczytal nowy porzadek obrad.

Porzadek obrad:
1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przedstawienie porzadku obrad.



3. Przyjecie wniosk6w w sprawie zmian porzadku obrad.
4. Wydanie opinii do projektu uchwaly w sprawie przyjecia Programu Przeciwdzialania

Przemocy w Rodzinie i Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie Miasta Marki na lata
2011 -2015 (Druk n 78).

5. Wydanie opinii do projektu uchwaly w sprawie trybu powolywania i odwolywania
czlonkow Zespolu Interdyscyplinamego oraz szczegolowych warunk6w jego
funkcjonowania (Druk nr 79).

6. Realizacja planu pracy komisji na rok 2011.
7. Realizacja konkursu "Marki w zieleni" .
8. Sprawy rozne.
9. Zamkniecie posiedzenia.

Pkt 4. Wydaoie opioii do projektu uchwaly w sprawie prZYJ~Cla Programu
Przeciwdzialaoia Przemocy w Rodzioie i Ochrooy Ofiar Przemocy w Rodzioie Miasta
Marki oa lata 2011 -2015 (Druk 0 78).

Projekt uchwaly w sprawie przyjecia Programu Przeciwdzialania Przemocy w Rodzinie
i Ochrony Ofiar Przemoey w Rodzinie Miasta Marki na lata 2011 -2015 (Druk nr 78).
Zalacznik nr 2.

Projekt uchwaly w sprawie trybu powolywania i odwolywania czlonkow Zespolu
Interdyseyplinamego oraz szczegolowych warunk6w jego funkejonowania (Druk nr 79).
Zalacznik 3.

Burmistrz Janusz Werczynski przedstawil projekt uchwaly zawarty w Druku nr 78.

W dalszej czesci dyskusji udzial wzieli m.in. radna Maria Przybysz - Piwko, Burmistrz
Janusz Werczynski, radna Agnieszka Luzynska, radny Jaeek Oryeh.

W dyskusji poruszano kwestie zwiazane m.in. z; mozliwoscia opraeowania wlasnego
programu; zaproszenie na kolejne posiedzenie komisji speejalisty psyehologa.

Radny Jaeek Oryeh zlozyl wniosek aby w dniu dzisiejszym nie wydawac opinii do projektu
uchwaly zawartym w druku nr 78 i scisle z nim powiazanyrn projektem uchwaly zawartym w
druku nr 79 jak rowniez przedstawienie wniosku komisji na sesji Rady Miasta Marki 0

zdjecie tego pkt z porzadku obrad i scisle z nim powiazanym projektem uchwaly zawartym w
druku nr 79.

Glosowanie:
za przyjeciem wniosku - 9
przeciw- 0
wstrzyrnalo sie - 0
(w glosowaniu bralo udziaI9 radnyeh).

Wniosek zostal przyjety.

Komisja na nastepnym posiedzeniu zajmie sie wydaniem opinii do projekt6w uchwal
zawartyeh w druku nr 78 i 79.
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Przewodniczacy Komisji zamknal dyskusje w pkt 4 i 5 porzadku obrad.

Pkt 6. Realizacja planu pracy komisii na rok 2011.

Burmistrz Janusz Werczynski zasugerowal, ze komisja zdrowia stworzyla nazbyt bogaty plan
pracy komisji, ktorego bye moze nie bedzie w stanie zrealizowac,

Radna Agnieszka Luzynska powiedziala, ze jej zdaniem komisja zdrowia spotyka sie zbyt
rzadko.

Przewodniczacy Komisji Radoslaw Dec poinformowal 0 zrealizowanych punktach planu
pracy Komisji Zdrowia zaplanowanych na 2011 rok.

Radna Agnieszka Luzynska zasugerowala aby komisja zdrowia zajela sie poprawa estetyki
miasta m.in. budowaniem klombow, robienie nasadzen kwiatowych przy wzdluz glownych
ulic miasta.

Naczelnik Wydzialu Ochrony Srodowiska Pan Andrzej Kalinowski poinformowal, ze teren
wzdluz al. Pilsudskiego w Markach jest we wladaniu Generalnej Dyrekcji Drog Krajowych
i Autostrad w zwiazku z czym trzeba bedzie wystapic po zgode na realizacje nasadzen
sugerowana przez radna Agnieszke Luzynska,
Pan Naczelnik Andrzej Kalinowski przypomnial, ze niedawno wykonywane byly nasadzenia
glogow, jednak wandale juz zniszczyli pewna czesc.

Radna Maria przybysz - Piwko zaproponowala, zeby w realizacje nasadzen i budowania
klombow w Markach zaangazowac rowniez mieszkancow poprzez organizacje akcji
promujacych,

Przewodniczacy rady Marcin Piotrowski powiedzial, ze jego zdaniem podmiotem wylacznie
odpowiedzialnym za zielen i utrzymanie czystosci w miescie jest Zaklad Uslug Komunalnych
i zasugerowal aby na kolejne posiedzenie komisji zaprosic Pana Dyrektora Henryka
Szczurowskiego w celu omowienia poruszonego tematu.

Pkt 7. Realizacja konkursu "Marki w zieleni".

Na wstepie glos zabral Pan Naczelnik Wydzialu Ochrony Srodowiska Gospodarki Wodnej
i Rolnictwa Andrzej Kalinowski. Poinformowal, ze tegoroczna edycja konkursu "Marki
w zieleni" jest jubileuszowa X edycja; regulamin konkursu ogloszono 10 czerwca 2011 roku i
przewiduje on, zgloszenia uczestnikow do 15 sierpnia 2011 roku; ogloszenie konkursu
nastapi 15 wrzesnia 2011 roku; regulamin konkursu okresla, ze komisja konkursowa powinna
skladac sie z czlonkow Rady Miasta Marki i sekretarza komisji, ktoryrn powinien bye
pracownik Urzedu Miasta Marki.

Na czlonka komisji konkursowej konkursu "Marki w zieleni" zglosili sie m.in.; radna
Agnieszka Luzynska, Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski, radny Radoslaw Dec, radny
Tomasz Paciorek, radna Maria Przybysz - Piwko zglosila nieobecna na posiedzeniu komisji
kandydature radnej Elzbiety Brzozowskiej.

Pan Naczelnik Andrzej Kalinowski przypornnial, ze informacje ze szczegolami konkursu
zamieszczone sa na stronie intemetowej WWW.marki .pl; w artykule prasowym .Jnformator z
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Ratusza"; wywieszany jest rowniez baner reklamowy na budynku Urzedu Miasta marki
informujacy 0 konkursie.

Pkt 8. Sprawy ro:ine.

Radni poruszali temat zwiazany z samochodami marki "Wartburg" pozostawianych na
chodniku przy ul. Pilsudskiego przed kamienicami w Markach i ich malo estetycznym
wygladern pogarszajacym wizerunek miasta wsrod ludzi przejezdzajacych przez miasto.

Radny Marek Szczepanowski zasugerowal, aby jak najszybciej zamontowac kamere
monitoringu miejskiego przy nowopowstalym barze rnieszczacym sie przy ul. Granicznej w
Markach gdzie jak poinformowal, po opuszczeniu baru niekt6rzy klienci demoluja m.in.
przystanki autobusowe; radny podkreslal, ze jego interwencja w tej sprawie wynika ze skarg
mieszkancow.

Przewodniczacy Komisji Radoslaw Dec zasugerowal, aby Burmistrz odniosl sie do
propozycji radnego Marka Szczepanowskiego, gdyz nie wiadomo jakie sa plany rozbudowy
sieci monitoringu miejskiego.

Przewodniczacy komisji Radoslaw Dec odczytal pismo Przewodniczacego Komisji
Rewizyjnej z dnia 15 czerwca 2011 roku skierowanym do rady Miasta Marki w sprawie
skargi Pani Izabeli Bohun - Lysonek i Pana Boguslawa Sroki. Zalacznik ill 4.

Radny Jacek Orych zasugerowal, aby Biuro Rady przeslalo do czlonk6w komisji
zeskanowana tresc skargi Pani Izabeli Bohun - Lysonek i Pana Boguslawa Sroki w celu
szczeg6lowego zapoznania sie z trescia skargi.

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zglosil wniosek aby komisja zdrowia zaplanowala
spotkanie jeszcze w lipcu w celu wydania opinii w sprawie skargi Pani Bohun - Lysonek
i Pana Sroki z uwagi na przewidywany termin sesji na dzien 28 sierpnia 2011 roku.

Przewodniczacy Komisji wyznaczyl kolejny termin posiedzenia komisji na dzien 27 lipca
2011 roku na godzine 1400

•

Pkt 9. Zakoiiczenie posiedzenia.

o godzinie 1140 Przewodniczacy Radoslaw Dec zamknal posiedzenie Komisji Zdrowia,
Opieki Spolecznej , BezpieczeiJ.stwa Publicznego i Ochrony Srodowiska,

Protokolowala
Anna Broma
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